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Zápis z jednání Předsednictva  ČSK konaného dne  3. 10. 2023  
 

Přítomni: S. Ježek, J. Boháč, J. Hodic, J.Pollert  
Přizváni: J. Adam, I. Eichler. 
 

• Podána informace o schvální desetiletého dotačního programu NSA pro rozvoj Národních sportovních 
center vládou ČR, závislého na možnostech státního rozpočtu ČR. Vzato na vědomí. 

• Podána informace o činnosti a situaci Národního olympijského centra vodních sportů Račice, o 
připravenosti výstavby Národního olympijského centra vodních sportů Trója. Doplněny informace 
k postupu MHMP. Svaz drží linii Národních sportovních center již 10 let. Obě centra jsou zařazena 
v novém dotačním programu. Vzato na vědomí. 

• Podána informace o stavu příprav ME 2025 v Račicích (KR), zahájena činnost Organizačního výboru ME, 
sledovat možnost dotací na rok 2024 a 2025. 

• Hodnocení sezony KR – J.Boháč - Informace ke sportovní úspěšnosti a financování akcí RD, získána 
kvalifikační místa na OH i medaile na MS dospělých, soutěžní sezona v ČR proběhla v pořádku. 

• Hodnocení sezony VT – J. Hodic – informace o problémech v důsledku sucha, mnoho akcí zrušeno 
z důvodů nedostatku vody či stavebních prací na řekách. 

• Hodnocení sekce KDV – S. Ježek – informace o úspěších reprezentace, získány medaile a místa na OH 
2024 – cíle splněny.  

• Předsednictvo po diskusi ohodnotilo sezonu 2023 z pohledu ČSK jako úspěšnou.  

• Informace k akcím (VSA) 2024, 2025 a dál – připravuje se SP 2024 ve vodním slalomu v Praze. Další akce 
2025 – ME seniorů Račice (KR), SP 2025 Troja (VS), OH naděje Račice (KR), v jednání je možná 
kandidatura ME 2025 v kanoe polu. J.Boháč upozornil na rizika souběhu akcí při žádostech o státní 
dotace z NSA.  

• Informace k hospodaření ČSK 2023 – předsedové potvrdili že čerpání plánovaných rozpočtů mají sekce 
pod kontrolou, sekretáři informovali o čerpání společných výdajů svazu a o administraci dotací s NSA 
(žádost o úpravu rozpočtu). Předsednictvo vzalo informace na vědomí s tím že případné úpravy čerpání 
rozpočtu schválí na příští schůzi. Vzata na vědomí informace NSA o přípravě dotačních programů na 
2024, a projednána příprava žádosti ČSK s ohledem na novou prioritizaci sportů (+30%). 

• Vztahy s resortními centry – projednána situace KR a VS v obou RSC, svaz pokračuje ve využívání RSC 
pro plnění svých záměrů v oblasti státní reprezentace, potvrzeny dobré vztahy. Připravují se hodnocení 
2023 a oponentury plánů 2024. Svaz požádá NSA o zapojení do přípravy nových zásad činnosti RSC. 

• Podpora oddílů ČSK – předsedové sekci informovali o finanční, materiální a metodické podpoře 
členských klubů v sekcích, jsou nastavena pravidla sekcí pro přímé dotace klubů a podporu pořadatelů 
závodů. Podána informace o projektu KR na podporu náborů „Odpádluj na chvíli od rodičů“. Diskuse 
k zacílení, přípravě, realizaci a dílčímu efektu projektu. Projekční tým připraví hodnocení, úpravy pro 
příští sezonu a možnosti rozšíření pro všechny sekce ČSK 

• Informace k inovaci registračního systému ČSK - doplněn archiv výsledků ČSK, rozšířeny funkcionality 
pro potřeby klubů, využíváno pro přihlašování k závodům, nastavuje se kompatibilita s rejstříkem NSA a 
IS ČUS, diskuse k dalším možným úpravám, schváleno financování úprav a údržby, projednán postup 
rozšíření informovanosti oddílů o využívání SW.  

• Předseda S.Ježek informoval o správě webových stánek kanoe.cz a o všech doménách používaných a 
využívaných svazem, kdy téměř všechny domény jsou postupně převedeny do vlastnictví ČSK. 
Předsednictvo poděkovalo S. Ježkovi za nezištnou pomoc svazu v oblasti IT komunikace. Schváleno 
zařazení správy IT do společných výdajů ČSK. 

• Členské příspěvky svazu – projednán postup ČSK k nové dotační podmínce NSA na minimální svazový 
členský příspěvek 200,- Kč /osoba/rok. Pro rok 2024 nepovinné, od r. 2025 povinné. Bude projednáno 
na VH sekcí. Bude nutné upravit pravidla poskytování příspěvků klubům na činnost.  
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• „Malé sporty“ ČSK – podána informace o činnosti STK dračích lodí, freestyle, paddleboardu, kanoe pola 
a ocean racing, informace o čerpání rozpočtu a o účasti na vrcholných akcích ICF a ECA. 

• Podána informace o činnosti a aktivitách AVTS, zástupcem ČSK potvrzen i nadále P.Šálek, J. Hodic 
informoval o kladném ohlasu na činnost AVTS mezi vodáckou veřejností. Informace doplnil J.Pollert. 

• Anketa Kanoista roku 2023 - projednán stav příprav vyhlášení spojeného s připomenutím výročí 110 let 
od vzniku ČSK. Produkci připravuje organizační tým pod vedením S. Ježka, scénář připravuje T. Budka 
(ČT) a B. Žehanová (ČOV), vybrána nová lokalita a připravuje se film k výročí 110 let za finanční účasti 
partnerů svazu. Sekce připravují seznamy hostů a expertní pořadí nejúspěšnějších sportovců. Svaz 
zajistí catering. Nutné rozeslat urychleně pozvánky. Termín 24.10.2023, zahájení v 17.30hod. 

• Přípravy oslav 100 výročí založení ICF – federace požádala národní svazy o podklady k významným 
akcím z minulosti – ME a MS. Po diskusi požádán J. Pollert o přípravu podkladů akcí konaných na území 
ČR během historie kanoistiky. 

• Antidopingová prevence – podána informace k antidopingovým předpisům WADA (ICF) a ke 
komunikaci ADV ČR se svazy, diskuse k problémům závodníků s hlášením přítomnosti pro namátkové 
kontroly a k nejasnostem v administraci ADV. ČSK vyzve ADV k zdokonalení komunikace, neboť svazům 
hrozí sankce krácení dotací NSA při dopingových prohřešcích, přitom nemají potřené informace.  

• Informace k iniciativě národních svazů olympijských sportů na přípravě nových stanov ČOV. Svazy 
nejsou spokojené s nízkou váhou hlasů OH sportů při rozhodování o směřování ČOV. Podána informace 
o obsahu návrhu nových stanov. Předsednictvo po diskusi pověřilo předsedu S. Ježka podpořit nový 
návrh stanov ČOV a účastnit se jednání Pléna ČOV.  

• Vnitřní předpisy ČSK – J.Adam podal informaci o aktuálním stavu vnitřních předpisů ČSK, diskuse 
k případným úpravám směrnice o cestovních náhradách podle vzoru dalších svazů. 

• Vyúčtování státních dotací NSA 2023 – projednána metodika vyúčtování, pozvat zástupce NSA 
k závěrečnému hodnoceni ČSK k čerpání dotace od NSA – sekretariát 

• Podána informace o jednání na Generálním finančním ředitelství MF ČR o metodice a sazbách při 
stanovování cen nájmů pozemků a plovoucích zařízení ze strany Povodí. GFŘ má zájem situaci řešit, 
jednání o nastavení metodiky budou pokračovat. Za ČSK pověřen jednáním T.Renčín spolu se 
zástupcem ČUS (J. Boháč). 

• Informace o VH sekcí - J.Hodic informoval a pozval člena předsednictva na jednání připravované VH na 
Kotvě Braník,  J.Boháč informoval o připravované VH sekce KR 2.12.2023 ve Sportovním centru 
v Nymburce, VH sekce KDV se uskuteční 13.12.2023 v sídle ČUS. 

 

 

 

               Zapsal I. Eichler               Ověřil: S.Ježek  


